
Generalforsamling i Grundejerforeningen Bindeleddet 

Generalforsamlingen blev afholdt søndag den 6. marts 2016 kl. 10:30 i Spejderhytten 

 

Der var mødt 9 personer op til generalforsamlingen, som vedtog følgende punkter: 

1. Valg af dirigent. Børge Andersen blev valgt enstemmigt som dirigent. 

2. Formand aflagde beretning. Der var et spørgsmål omkring snerydning, sne må ikke lægges 

ved gangstier. Beretningen blev godkendt. 

3. Kasserer fremlagde regnskab og budget. Robert gennemgik regnskabet punkt for punkt. 

Lasse havde et enkelt spørgsmål til en post, vi har haft en udgift på reparation af vej efter 

rotteangreb. Herefter blev regnskab enstemmigt godkendt. Budget blev godkendt. 

Herunder kom der spørgsmål til kontingent. De fleste spørgsmål gik på om bestyrelsen 

følger prisudvikling 100 %, man blev enige om de 1900 kroner i 2016 og tog punktet op 

under vedtægter.  

4. Indkomne forslag behandles.  

Børge Andersen foreslog at der foretages ændringer i vedtægterne, så generalforsamlingen er mere 

medbestemmende om kontingent størrelsen. Lasse mente det var godt at de 1800 kroner fra 2013 

blev fastholdt, det bandt bestyrelsen til at være ansvarlige fremover.  

 § 3 Kontingent stk. a 

Foreningens medlemmer er pligtige til at betale kontingent af en sådan størrelsesorden, at 

foreningens udgifter til daglig drift, samt opsparing til vedligehold af veje og fællesarealer vil være 

dækket. Kontingent for 2013 er fastsat til 1800 kroner og vil fremover blive reguleret efter årets 

prisstigninger. Forslag til kontingent forelægges på generalforsamlingen for godkendelse. 

 

§5 Generalforsamling stk. i 

1. Valg af dirigent. 

2. Formand aflægger beretning. 

3. Kasserer aflægger regnskab og budget. 

4. Fastsættelse af kontingent for det kommende år. 

5. Evt. indkomne forslag behandles. 

6. Valg til bestyrelsen mv. efter punkt h. 

7. Eventuelt. 

 



Formand havde følgende forslag: Vi har ikke en protokol og har hele tiden lagt alle referater på 

hjemmesiden, så alle kan læse med.  

§5 Generalforsamling Punkt d. 

Referat fra generalforsamling lægges på hjemmesiden. Referat er godkendt af dirigent og 

bestyrelsesmedlemmer.  

 

Alle indkomne forslag vedtaget og vil blive rettet og lagt på hjemmesiden. 

 

5. Valg til bestyrelsen.  

På valg er næstformand Niels Kristian Nielsen(villig til genvalg) Niels Kristian genvalgt 

På valg er bestyrelsesmedlem Michael Andersen(villig til genvalg) Michael genvalgt 

På valg er suppleant Lasse Lang Sørensen(ønsker ikke genvalg) Lasse ønskede ikke genvalg 

og efter kort betænkningstid trådte Henri ind som suppleant de næste to år. 

På valg er 1. revisor Børge Andersen(villig til genvalg) Børge blev genvalgt. 

 

Alle genvalg er for to år. 

  

      6.     Eventuelt. 

Under eventuelt havde Børge et spørgsmål om vand og is på Svingkærstien. Michael har talt 

med kommunen, Knud har skrevet, tror ikke de lige kan se problemer i Ørslev. 

Henri spurgte til afvandingsriste på Svingkærstien, det er kommunen der skal rense dem. 

Hegn på legepladsen bliver ordnet lige omkring påske, ifølge hegnsmanden. 

Flere opfordrede folk til at feje småsten ind på egen grund, de ødelægger asfalten. 

Vi ser også gerne at man oplyser sin mailadresse til foreningen, kig på hjemmesiden 

www.bindeleddet4760.dk  

 

Formanden 

 


